
Aan : De gemeenteraad van Langedijk

Van : Het college

Opsteller : Klaas-Jan van Leeuwen

Datum : 17-11-2021
Onderwerp : Ventilatie in schoolgebouwen

Kennisnemen van
Het aanbod aan het scholenveld om gebruik te maken van de Regeling ‘Specifieke Uitkering Ventilatie 
in Scholen’ (SUVIS).

Inleiding
Het rijk heeft de 2e tranche opengesteld van de SUVIS-regeling. Daarbij kan subsidie worden 
verkregen voor investeringen in verbetering van de ventilatie in schoolgebouwen en maatregelen voor 
energiebesparing en- transitie. Het rijk vergoed 30% van de kosten, voor de bekostiging van de 
resterende 70% dienen gemeente en schoolbestuur afspraken te maken. Aanvragen kunnen tot en 
met 31 januari 2022 worden ingediend. Het rijk stelt totaal € 100 miljoen beschikbaar voor deze 2e 
tranche van de regeling. 

Kernboodschap
We hebben aan het scholenveld het aanbod gedaan om aanvragen voor de SUVIS-regeling in de te 
dienen met dezelfde uitgangspunten als bij de 1e tranche, die eind 2020 en begin 2021 open stond. 
Op hooflijnen zijn die uitgangspunten als volgt:

- De gemeente verzorgt de aanvraag (de gemeente is ook formeel de aanvragende partij);
- De aanvraag is gebaseerd op een integrale aanpak van verbetering luchtkwaliteit en 

energiebesparing;
- Voor de financiële onderbouwing van het plan van aanpak hanteren we een exploitatieperiode 

van 20 jaar, waarin de jaarlijkse lasten van de investeringen deels worden goedgemaakt door 
de subsidie en de te realiseren besparingen. 

- We zullen overwegen om aan de nieuwe gemeenteraad van Dijk en Waard voor te stellen ten 
behoeve van de benodigde investeringen een gemeentelijk fonds in te richten. Een en ander 
afhankelijk van het aantal scholen waarvoor subsidie wordt verkregen en de omvang van de 
totale investering. Voor een eventuele onrendabele top zijn we in principe bereid om aan de 
nieuwe gemeenteraad voor te stellen om deze op basis van een 50/50 verdeling tussen 
gemeente en schoolbesturen te bekostigen.

In de bijlage treft u de integrale notitie met het aanbod aan het onderwijsveld aan.

Consequenties



We dragen als gemeente de kosten van de aanvraag. Deze kunnen uit bestaand budget worden 
gefinancierd. 
Voor wat betreft het voorstel voor de financiering van de maatregelen is nadrukkelijk het voorbehoud 
gemaakt dat de nieuwe gemeenteraad hiermee akkoord dient te gaan.

Communicatie
Het voorstel aan het veld is op 25 november a.s. in het op overeenstemming gericht overleg (OOGO) 
met de schoolbesturen besproken. 

Vervolg
In de 1e helft van 2022 komen we bij de nieuwe raad terug met informatie over de scholen waarvoor 
een aanvraag is ingediend en voor welke scholen subsidie is ontvangen. Tevens doen we een 
voorstel voor de financiering van de maatregelen. 

Bijlage(n)
INT21-5581.
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